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1  Νέο «όχι» ΠΑεύρη στην άρση ms αναστοΜδ
εργασίαβ... ατσίρπηιων υγειονομικών!

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

211.73 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Νέο «όχι» ΠΑεύρη στην 
άρση ms αναστοΜδ 
εργασίαβ... ατσίρπηιων 
υγειονομικών!
Μπορεί σύσσωμη η επιστημονική κοινότητα της 
χώρας να «αδειάζει» τον Θάνο Πλεύρη για τις 
αντιεπιστημονικές αλχημείες του με τον αριθμό 
των θανάτων, αλλά και για τις πολιτικές αποφά
σεις του που οδήγησαν σε εκτίναξη του αριθμού 
των ανθρώπων που χάνουν τη ζωή τους από κο- 
ρονόίό, όμως ο ίδιος... τον χαβά του!
Απαντώντας στο αίτημα των εκπροσώπων του 
κλάδου να επιστρέφουν οι ανεμβολίαστοι υγειο
νομικοί στα νοσοκομεία -που ακόμα στενάζουν- 
ο υπουργός Υγείας εμφανίστηκε άλλη μία φορά 

ανυποχώρητος, κλείνοντας ερμη
τικά την πόρτα για πιθανή άρ

ση της αναστολής εργασίας 
το επόμενο διάστημα. Ετσι, 
ο μήνας-ορόσημο για την 
επανεξέταση του μέτρου 
είναι ο Δεκέμβριος, χω
ρίς ωστόσο να αποκλείε

ται μια «έκπληξη» της τε
λευταίας στιγμής, καθώς εί

ναι γνωστό πως η αναπληρώ- 
τρια υπουργός Μίνα Γκάγκα όχι 

μόνο έχει διαφορετική θέση από τον υπουργό, αλ
λά έχει και πολύ καλές σχέσεις με τον ίδιο τον Κυ
ριάκο Μητσοτάκη.
Σε κάθε περίπτωση, πάντως, ο πρόεδρος της ΠΟ- 
ΕΔΗΝ επιμένει πως πλέον το μέτρο της αναστο
λής των υγειονομικών εκτός από σκληρό είναι και 
παρωχημένο, καθώς τα νεότερα επιστημονικά δε
δομένα καταρρίπτουν την αποτελεσματικότητα 
του εμβολίου έναντι των νέων μεταλλάξεων. «Δεν 
έχει κανένα υγειονομικό όφελος, καθώς τα εμβό
λια προστατεύουν από τη νόσηση αλλά όχι από τη 
μετάδοση. Συνεπακόλουθα, θα έπρεπε να ληφθούν 
σοβαρά υπόψη οι ελλείψεις του συστήματος υγεί
ας, που διογκώνονται και λόγω των αναστολών» 
επισημαίνει ο Μιχάλης Γιαννάκος.
Υπενθυμίζεται πως οι ανεμβολίαστοι υγειονομι
κοί που παραμένουν εκτός του συστήματος Υγεί
ας ανέρχονται σε περίπου 5.000, αλλά, σύμφωνα με 
τις εκτιμήσεις της ΠΟΕΔΗΝ, ο αριθμός είναι πολύ 
μεγαλύτερος και φτάνει τους 7.000.

Πλεύρηι



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Νέο «όχι» ΠΑεόρη στην άρση ms avaoioMs
εργασίας... αισίμπηιων υγειονομικών! ιι Στα πρόθυρα
διάλυσ ...

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

976.35 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Νέο «όχι» ΠΑεόρη στην 
άρση ms avaoioMs 
εργασίας... αισίμπηιων 
υγειονομικών!
Μπορεί σύσσωμη η επιστημονική κοινότητα της 
χώρας να «αδειάζει» τον Θάνο Πλεύρη για τις 
αντιεπιστημονικές αλχημείες του με τον αριθμό 
των θανάτων, αλλά και για τις πολιτικές αποφά
σεις του που οδήγησαν σε εκτίναξη του αριθμού 
των ανθρώπων που χάνουν τη ζωή τους από κο- 
ρονόίό, όμως ο ίδιος... τον χαβά του!
Απαντώντας στο αίτημα των εκπροσώπων του 
κλάδου να επιστρέφουν οι ανεμβολίαστοι υγειο
νομικοί στα νοσοκομεία -που ακόμα στενάζουν- 
ο υπουργός Υγείας εμφανίστηκε άλλη μία φορά 

ανυποχώρητος, κλείνοντας ερμη
τικά την πόρτα για πιθανή άρ

ση της αναστολής εργασίας 
το επόμενο διάστημα. Ετσι, 
ο μήνας-ορόσημο για την 
επανεξέταση του μέτρου 
είναι ο Δεκέμβριος, χω
ρίς ωστόσο να αποκλείε

ται μια «έκπληξη» της τε
λευταίας στιγμής, καθώς εί

ναι γνωστό πως η αναπληρώ- 
τρια υπουργός Μίνα Γκάγκα όχι 

μόνο έχει διαφορετική θέση από τον υπουργό, αλ
λά έχει και πολύ καλές σχέσεις με τον ίδιο τον Κυ
ριάκο Μητσοτάκη.
Σε κάθε περίπτωση, πάντως, ο πρόεδρος της ΠΟ- 
ΕΔΗΝ επιμένει πως πλέον το μέτρο της αναστο
λής των υγειονομικών εκτός από σκληρό είναι και 
παρωχημένο, καθώς τα νεότερα επιστημονικά δε
δομένα καταρρίπτουν την αποτελεσματικότητα 
του εμβολίου έναντι των νέων μεταλλάξεων. «Δεν 
έχει κανένα υγειονομικό όφελος, καθώς τα εμβό
λια προστατεύουν από τη νόσηση αλλά όχι από τη 
μετάδοση. Συνεπακόλουθα, θα έπρεπε να ληφθούν 
σοβαρά υπόψη οι ελλείψεις του συστήματος υγεί
ας, που διογκώνονται και λόγω των αναστολών» 
επισημαίνει ο Μιχάλης Γιαννάκος.
Υπενθυμίζεται πως οι ανεμβολίαστοι υγειονομι
κοί που παραμένουν εκτός του συστήματος Υγεί
ας ανέρχονται σε περίπου 5.000, αλλά, σύμφωνα με 
τις εκτιμήσεις της ΠΟΕΔΗΝ, ο αριθμός είναι πολύ 
μεγαλύτερος και φτάνει τους 7.000.

Πλευρη

Οι νεοφιλελεύθερες εμμονές κάνουν 
κακό στη... δημόσια υγεία! Αυτός εί
ναι ο τίτλος που θα μπορούσε να συ
νοψίσει στον απόλυτο βαθμό το απο
τύπωμα της πολτπκής Πλεύρη - Γκά
γκα στις δημόσιες νοσοκομειακές 
δομές, οι οποίες εδώ και μήνες παρα
μένουν στην... Ενταηκή!
Εδώ και πολλούς μήνες έχει επισημαν- 
θεί και αναδειχθεί πως τα σημαντικότε
ρα προβλήματα εντοπίζονται στα νοσο
κομεία της περιφέρειας, χωρίς βέβαια 
αυτό να σημαίνει πως οι νοσοκομειακές 
δομές σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη είναι 
σε πολύ καλύτερη κατάσταση.

Τελευταίος κρίκος σε αυτή τη μα- 
κρά αλυσίδα είναι το Νοσοκομείο Πύρ
γου, το οποίο έχει ξεπεράσει την «κόκκι
νη γραμμή» και πλέον βρίσκεται στο στά
διο της λειτουργικής κατάρρευσης, ως 
αποτέλεσμα της παροιμιώδους ελαφρό
τητας και ανευθυνότητας με την οποία 
αντιμετωπίζει το υπουργείο Υγείας τα

προβλήματα στο ίδρυμα. Λίγες ώρες 
αφότου η Μίνα Γκάγκα επισκέφτηκε το 
νοσοκομείο, παριστάνοντας πως ακού
ει και συμμερίζεται την κραυγή αγωνίας 
των υγειονομικών και των εργαζομένων 
εξαιτίας της αδυναμίας αντιμετώπισης 
περιστατικών, έγιναν περισσότερες από 
10 διακομιδές ασθενών προς τα νοσο
κομεία της Πάτρας και της Αθήνας μέσα 
σε μόλις ένα 24ωρο!

Εξαιτίας της εμμονής στην πολιτική 
των προσλήψεων με το σταγονόμετρο 
και της στρατηγικής αντιμετώπισης των 
προβλημάτων με... μπαλώματα και με
τακινήσεις, το νοσοκομείο έχει στερέψει 
από νοσηλευτικό προσωπικό. Κι αυτό δι
ότι, με εντολή του διοικητή της 6ης ΥΠΕ, 
νοσηλευτικό προσωπικό του νοσοκομεί
ου μετακινήθηκε προς το αντίστοιχο της 
Αμαλιάδας, σε μια απόφαση που οι ερ
γαζόμενοι του Πύργου ζητούν να ανα
σταλεί άμεσα.

Σημειώνεται πως, αντίθετα με όσα

προβλέπει ο νόμος, στο Νοσοκομείο 
Πύργου υπηρετούν μόλις 50 γιατροί από 
τους 93 που θα έπρεπε, ενώ, σύμφωνα 
με τον πρόεδρο του Συλλόγου Εργαζο
μένων του ιδρύματος Γιάννη Γεωργίου, 
λείπουν το 30% των νοσηλευτών και το 
35% του λοιπού προσωπικού.

Ομως, τα προβλήματα δεν σταμα
τούν εκεί, καθώς το νοσοκομείο έχει με
τατραπεί και σε εστία μόλυνσης από κο- 
ρονοϊό. Κι αυτό διότι η μοναδική κλινι
κή Covid της Νοσηλευτικής Μονάδας 
Πύργου παραμένει εδώ και ημέρες γε
μάτη. Κατά συνέπεια, οι υπόλοιποι θετι
κοί ασθενείς παραμένουν στην πτέρυ
γα με τα ύποπτα περιστατικά, επιμολύ
νοντας και τους άλλους ασθενείς. Για το 
πρόβλημα αυτό, μάλιστα, εξέδωσε ανα
κοίνωση και ο πρόεδρος πις ΠΟΕΔΗΝ, 
Μιχάλης Γιαννάκος. Να σημειωθεί ότι το 
Νοσοκομείο Πύργου παραμένει ακέφα
λο, μετά την παύση του πρώην διοικητή 
και γιατρού Χρήστου Χριστόπουλου.

ιι Στα πρόθυρα διάλυσης το Νοσοκομείο 
Πόρνου! Διακομίζονται ασθενείς οε άλλες 
μονάδες λόγω έλλειψης προσωπικοά

Οΐ ΕΠΙΠΤώπΕΙΚ

του συνδρόμου 
post-Covid 
σε παιδιά 
και εφήβους

Σημαντικά συμπεράσματα για το σύνδρο
μο post-Covid σε παιδιά και εφήβους ηλι
κίας 0-17 ετών συνόψισε η επιστημονική 
ομάδα του ΕΚΠΑ, υπό την εποπτεία της 
καθηγήτριας Παιδιατρικής - Λοιμωξιο- 
λογίας Μαρίας Τσολιά.

Σύμφωνα με την έρευνα του CDC και 
τις συγκριτικές μεθόδους που ακολου
θήθηκαν σε δεδομένα από 781.419 παι
διά και εφήβους με θετικό μοριακό τεστ, 
τα οποία συγκρίθηκαν με 2.344.257 παι
διά και εφήβους χωρίς νόσο Covid-19, οι 
επιστήμονες κατέληξαν σε ορισμένα βα
σικά σημεία. Οπως ήταν αναμενόμενο, οι

ασθενείς με Covid-19 ήταν πιθανότερο 
να εμφανίσουν εκδηλώσεις του συνδρό
μου post-Covid, όπως διαταραχές στη γεύ
ση και την όσφρηση, σημεία διαταραχής 
της κυκλοφορίας του αίματος, αδυναμία 
- καταβολή και μυοσκελετικά άλγη.

Μυοκαρδίτιδα
Συγκεκριμένα, μεταξύ των παιδιών ηλι
κίας 2-4 ετών που νόσησαν από Covid-19 
το 2,39% εμφάνισε μυοκαρδίτιδα και μυ
οκαρδιοπάθεια, οξεία και απροσδιόριστη 
νεφρική ανεπάρκεια (AHR 1.52), και δια
ταραχές πήξης και αιμορραγική διάθεση

(AHR 1.47). Παράλληλα, εμφάνισε βρογ- 
χικό άσθμα (AHR 1.17) καθώς και συ
μπτώματα στο αναπνευστικό (AHR 1.07).

Μεταξύ των παιδιών ηλικίας 5-11 το 
2,84% εμφάνισε μυοκαρδίτιδα και μυο
καρδιοπάθεια, το 2,69% επεισόδιο φλε
βικής θρομβοεμβολικής νόσου και το 
1,38% οξεία και απροσδιόριστη νεφρική 
ανεπάρκεια.

Τέλος, μεταξύ των ηλικιών 12-17 το 
2,03% εμφάνισε επεισόδιο πνευμονικής 
εμβολής, το 1,66% μυοκαρδίτιδα και μυ
οκαρδιοπάθεια, και το 1,52% επεισόδιο 
φλεβικής θρομβοεμβολικής νόσου.
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1  #ι Στα πρόθυρα διάλυσηε το Νοσοκομείο Πύργου!
Διπκομίξοηπι ασθενείε οε άλλεε μονάδεελόγω έλλειιμη
...

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

427.95 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ
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Οι νεοφιλελεύθερες εμμονές κάνουν 
κακό στη... δημόσια υγεία! Αυτός εί
ναι ο τίτλος που θα μπορούσε να συ
νοψίσει στον απόλυτο βαθμό το απο
τύπωμα της πολιτικής Πλεύρη - Γκά- 
γκα σης δημόσιες νοσοκομειακές 
δομές, οι οποίες εδώ και μήνες παρα
μένουν στην... Εντατική!
Εδώ και πολλούς μήνες έχει επισημαν- 
θεί και αναδειχθεί πως τα σημαντικότε
ρα προβλήματα εντοπίζονται στα νοσο
κομεία της περιφέρειας, χωρίς βέβαια 
αυτό να σημαίνει πως οι νοσοκομειακές 
δομές σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη είναι 
σε πολύ καλύτερη κατάσταση.

Τελευταίος κρίκος σε αυτή τη μα- 
κρά αλυσίδα είναι το Νοσοκομείο Πύρ
γου, το οποίο έχει ξεπεράσει την «κόκκι
νη γραμμή» και πλέον βρίσκεται στο στά
διο της λειτουργικής κατάρρευσης, ως 
αποτέλεσμα της παροιμιώδους ελαφρό
τητας και ανευθυνότητας με την οποία 
αντιμετωπίζει το υπουργείο Υγείας τα

προβλήματα στο ίδρυμα. Λίγες ώρες 
αφότου η Μίνα Γκάγκα επισκέφτηκε το 
νοσοκομείο, παριστάνοντας πως ακού
ει και συμμερίζεται την κραυγή αγωνίας 
των υγειονομικών και των εργαζομένων 
εξαιτίας της αδυναμίας αντιμετώπισης 
περιστατικών, έγιναν περισσότερες από 
10 διακομιδές ασθενών προς τα νοσο
κομεία της Πάτρας και της Αθήνας μέσα 
σε μόλις ένα 24ωρο!

Εξαιτίας της εμμονής στην πολιτική 
των προσλήψεων με το σταγονόμετρο 
και της στρατηγικής αντιμετώπισης των 
προβλημάτων με... μπαλώματα και με
τακινήσεις, το νοσοκομείο έχει στερέψει 
από νοσηλευτικό προσωπικό. Κι αυτό δι
ότι, με εντολή του διοικητή της 6ης ΥΠΕ, 
νοσηλευτικό προσωπικό του νοσοκομεί
ου μετακινήθηκε προς το αντίστοιχο της 
Αμαλιάδας, σε μια απόφαση που οι ερ
γαζόμενοι του Πύργου ζητούν να ανα
σταλεί άμεσα.

Σημειώνεται πως, αντίθετα με όσα

προβλέπει ο νόμος, στο Νοσοκομείο 
Πύργου υπηρετούν μόλις 50 γιατροί από 
τους 93 που θα έπρεπε, ενώ, σύμφωνα 
με τον πρόεδρο του Συλλόγου Εργαζο
μένων του ιδρύματος Γιάννη Γεωργίου, 
λείπουν το 30% των νοσηλευτών και το 
35% του λοιπού προσωπικού.

Ομως, τα προβλήματα δεν σταμα
τούν εκεί, καθώς το νοσοκομείο έχει με
τατραπεί και σε εστία μόλυνσης από κο- 
ρονοϊό. Κι αυτό διότι η μοναδική κλινι
κή Covid της Νοσηλευτικής Μονάδας 
Πύργου παραμένει εδώ και ημέρες γε
μάτη. Κατά συνέπεια, οι υπόλοιποι θετι
κοί ασθενείς παραμένουν στην πτέρυ
γα με τα ύποπτα περιστατικά, επιμολύ
νοντας και τους άλλους ασθενείς. Για το 
πρόβλημα αυτό, μάλιστα, εξέδωσε ανα
κοίνωση και ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, 
Μιχάλης Γιαννάκος. Να σημειωθεί ότι το 
Νοσοκομείο Πύργου παραμένει ακέφα
λο, μετά την παύση του πρώην διοικητή 
και γιατρού Χρήστου Χριστόπουλου.

#ι Στα πρόθυρα διάλυσηε το Νοσοκομείο 
Πύργου! Διπκομίξοηπι ασθενείε οε άλλεε 
μονάδεελόγω έλλειιμηε προσωπικού



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στην εντατική ακόμα ένα νοσοκομείο!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

572.69 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Στην εντατική 
ακόμα ένα 

νοσοκομείο!
Πάνω από 10 ασθενεί μεταφέρθηκαν 
σε μία ημέρα από τον Πύργο σε Πάτρα 

και Αθήνα. Ποια λύση έδωσε η Γκάγκα; Από την επίσκεψη της 
Γκάγκα στο νοσοκομείο

Ο
ι νεοφιλελεύθερες εμμο
νές κάνουν κακό στη... 
δημόσια υγεία! Αυτός 
είναι ο τίτλος που θα 
μπορούσε να συνοψίσει 
στον απόλυτο βαθμό το αποτύπωμα 
της πολιτικής Πλεύρη - Γκάγκα σπς 

δημόσιες νοσοκομειακές δομές, οι 
οποίες εδώ και μήνες παραμένουν 
στην... εντατική!

Εδώ και πολλούς μήνες έχει 
επισημανθεί και αναδετχθεί πως τα 
σημαντικότερα προβλήματα εντο
πίζονται στα νοσοκομεία της περι
φέρειας, χωρίς βέβαια αυτό να ση
μαίνει πως οι νοσοκομειακές δομές 
σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη είναι σε 
πολύ καλύτερη κατάσταση.

Τελευταίος κρίκος σε αυτή τη 
μακρά αλυσίδα είναι το Νοσοκο

μείο Πύργου, το οποίο έχει ξεπερά- 
σει την «κόκκινη γραμμή» και πλέ
ον βρίσκεται στο στάδιο της λειτουρ
γικής κατάρρευσης, ως αποτέλεσμα 
της παροιμιώδους ελαφρότητας και 
ανευθυνότητας με την οποία αντιμε
τωπίζει το υπουργείο Υγείας τα προ
βλήματα στο ίδρυμα.

Λίγες ώρες αφότου η Μίνα Γκά
γκα επισκέφτηκε το νοσοκομείο, 
παριστάνοντας πως ακούει και συμ
μερίζεται την κραυγή αγωνίας των 
υγειονομικών και των εργαζομέ
νων, εξαιτίας της αδυναμίας αντι
μετώπισης περιστατικών έγιναν πε
ρισσότερες από 10 διακομιδές ασθε
νών προς τα νοσοκομεία της Πάτρας 
και της Αθήνας μέσα σε μόλις ένα 
24ωρο! Εξαιυας της εμμονής στην 
πολιτική των προσλήψεων με το

σταγονόμετρο και της στρατηγικής 
ανημειώτησης των προβλημάτων με 
μπαλώματα και μετακινήσεις, το νο
σοκομείο έχει στερέψει από νοση
λευτικό προσωπικό. Κι αυτό διόυ, με 
εντολή του διοικητή της 6ης ΥΠΕ, 
νοσηλευυκό προσωπικό του νοσο
κομείου μετακινήθηκε προς το ανή- 
στοιχο της Αμαλιάδας, μια απόφαση 
που οι εργαζόμενοι του Πύργου ζη
τούν να ανασταλεί άμεσα.

Οι μισοί γιατροί
Σημειώνεται πως, ανήθετα από όσα 
προβλέπει ο νόμος, στο Νοσοκομείο 
Πύργου υπηρετούν μόλις 50 γιατροί 
από τους 93 που θα έπρεπε, ενώ, 
σύμφωνα με τον πρόεδρο του συλ
λόγου εργαζομένων του ιδρύματος 
Γιάννη Γεωργίου, λείπει το 30% των

νοσηλευτών και το 35°/ο του λοιπού 
προσωπικού.

Ομως τα προβλήματα δεν στα
ματούν εκεί, καθώς το νοσοκομείο 
έχει μετατραπεί και σε εσήα μόλυν
σης του κορονοϊού. Κι αυτό διότι η 
μοναδική Κλινική Covid της Νοση
λευτικής Μονάδας Πύργου παραμέ
νει εδώ και μέρες γεμάτη. Κατά συ
νέπεια, οι υπόλοιποι θετικοί ασθε
νείς παραμένουν στην πτέρυγα με 
τα ύποπτα περισταηκά, επιμολύνο
ντας και τους υπόλοιπους ασθενείς. 
Για το πρόβλημα αυτό, μάλιστα, εξέ
δωσε ανακοίνωση και ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος. 
Να σημειωθεί ότι το Νοσοκομείο 
Πύργου παραμένει ακέφαλο μετά 
την παύση του πρώην διοικητή και 
γιατρού Χρήστου Χριστόπουλου.

ΟΠλεύρηβ επιμένει νααφήνει το ΕΣΥ χωρίε προσωπικό
ΜΠΟΡΕΙ σύσσωμη η επιστημονική κοινότητα 
της χώρας να «αδειάζει» τον θάνο Πλεύρη για ης 
αντιεπιστημονικές αλχημείες του με τον αριθμό 
των θανάτων, αλλά και για τις πολτηκές του απο
φάσεις που οδήγησαν σε εκτίναξη του αριθμού 
των ανθρώπων που χάνουν τη ζωή τους από κο- 
ρονοϊό, όμως ο ίδιος... τον χαβά του!

Απαντώντας στο αίτημα των εκπροσώπων του 
κλάδου να επιστρέφουν οι ανεμβολίαστοι υγει
ονομικοί στα νοσοκομεία -που ακόμα μία φο
ρά στενάζουν-, ο υπουργός Υγείας εμφανίστη
κε ακόμα μία φορά ανυποχώρητος, κλείνοντας 
ερμητικά την πόρτα για πιθανή άρση της αναστο

λής εργασίας το επόμενο διάστημα. Ετσι, ο μήνας 
«ορόσημο» για την επανεξέταση του μέτρου εί
ναι ο Δεκέμβριος, χωρίς ωστόσο να αποκλείεται 
μια «έκπληξη» της τελευταίας στιγμής, καθώς εί
ναι γνωστό πως η αναπληρώτρια υπουργός Μί
να Γκάγκα όχι μόνο έχει διαφορετική θέση από 
τον υπουργό, αλλά διαθέτει και πολύ καλές σχέ
σεις με τον ίδιο τον Κυριάκο Μητσοτάκη.

Σε κάθε περίπτωση, πάντως, ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΔΗΝ επιμένει πως πλέον το μέτρο της ανα
στολής των υγειονομικών εκτός από σκληρό είναι 
και παρωχημένο, καθώς τα νεότερα επιστημονι
κά δεδομένα καταρρίπτουν την αποτελεοματικό-

τητα του εμβολίου ένανη των νέων μεταλλάξεων.
«Δεν έχει κανένα υγειονομικό όφελος, καθώς 

τα εμβόλια προστατεύουν από τη νόσηση αλλά 
όχι από τη μετάδοση. Συνεπακόλουθα, θα έπρεπε 
να ληφθούν σοβαρά υπόψη οι ελλείψεις του συ
στήματος υγείας, που διογκώνονται και λόγω των 
αναστολών» επισημαίνει ο Μιχάλης Γιαννάκος.

Υπενθυμίζεται πως το σύνολο των ανεμβο- 
λίαστων υγειονομικών που παραμένουν εκτός 
του συστήματος Υγείας ανέρχεται σε περίπου 
5.000, αλλά, σύμφωνα με τις εκτιμήσεις της 
ΠΟΕΔΗΝ, ο αριθμός είναι πολύ μεγαλύτερος 
και φτάνει τους 7.000.
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